
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           SKYTTESVÄNGEN 2015 

 

 

 

På detta vis vill jag tacka alla, som ställt upp på olika sätt, så att vi har kunnat 

arrangera Skyttesvängen även i år. Ingen nämnd och därmed ingen glömd, men 

ett särskilt tack vill jag rikta till alla icke klubbmedlemmar som ställde upp. 

Om du som klubbmedlem vet någon som ställde upp (som inte är medlem) ber 

jag dig att framföra mitt tack. 

 

Tävlingen blev mycket lyckad och på tävlingsdagen var det bara positiva 

omdömen. Den blev lite utdragen vilket berodde på årets situation med bygget. 

 

Efter tävlingen har det varit lite ifrågasättande (kritik) på motorbloggen 

(Tommy Svensson) om varför vi använder däck som banmarkering. Enligt min 

åsikt är det tveksamt om vi kan arrangera tävlingen utan att använda däcken då 

vi inte kör i någon "grushåla". Detta har jag meddelat motorbloggen. 

 

Det kom ett mail från Roger Sloberg; 

"Hallå på er! 

Vill bara säga vilken kanontävling! 

Och slingan var perfekt med vänd, start och mål 2 tummar upp." 

 

 

Så än en gång, TACK! 

Kjell-Åke 

 


